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Наливат още 22 млн. лв. в градския транспорт

Част от средствата ще покрият разходите за студентски и пенсионерски карти.
Над 22 млн. лв. ще бъдат пренасочени към операторите от градския транспорт и
строителството на метрото, съобщиха вчера от Столичната община. Парите са
заложени като капиталови разходи в бюджета на кметството, но не могат да се харчат
заради бавни процедури по одобряване на устройствени планове и недовършено
проектиране.
14,1 млн. лв. ще бъдат насочени към компенсиране на разходите на превозвачите в
градския транспорт. Традиционно общината покрива разликата между реалната цена и
парите, които студенти, ученици, пенсионери и инвалиди плащат за карти с намаление.
Други 8 млн. лв. ще отидат за строителството на втория метролъч. Общината
съфинансира проекта със 121 млн. лв., от които досега е платила малко над 70 млн. лв.
300 хил. лв. пък ще се предоставят на данъчните служби. С тях трябва да се купува
техника за работа с новия софтуер, който се предоставя от Министерството на
финансите.
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